
Protokół Nr 2/11 
z pierwszego posiedzenia Komisji Samorządu Terytorialnego 

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 
w dniu 20.01.2011 roku 

 
 
Obrady prowadził Przewodniczący Komisji – Krzysztof Słoń.  
Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 10.00. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz goście, zgodnie z listami 
obecności (załącznik nr 1 i 2). 
 
Porządek obrad: 
 
1. Zaopiniowanie projektu budżetu na 2011 rok. 

2. Zaopiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa na lata 

2011 – 2038. 

3. Przyjęcie Planu pracy Komisji na I półrocze 2011 roku. 

4. Sprawy różne. 

 
(projekt budżetu oraz wieloletniej prognozy finansowej stanowi załącznik do protokołu 
z IV sesji Sejmiku). 
 
Ad.1 i 2.  

1. Zaopiniowanie projektu budżetu na 2011 rok. 

2. Zaopiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa na lata 2011 – 2038. 

 
Maria Fidzińska-Dziurzyńska – Skarbnik Województwa przedstawiła obydwa 
tematy podczas prezentacji multimedialnej, zgodnie z załączonym materiałem. 
Zwróciła uwagę, że największe inwestycje planuje się na drogach. 
 
Członkowie komisji ubolewają nad obietnicami, które wciąż nie mogą się spełnić 
dotyczącymi udziału województw w podatku Vat. 
 
W dyskusji uczestniczyli: Grzegorz Małkus, Krzysztof Słoń, Włodzimierz Stępień, 
Lucja Pietrzczyk. 
 
Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 
Zaopiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa na lata 2011 
– 2038 – jednogłośnie za. 
Zaopiniowanie projektu budżetu na 2011 rok – jednogłośnie za. 
 
 
 



 
Ad. 3. 
Przyjęcie Planu pracy Komisji na I półrocze 2011 roku. 
 
Przewodniczący Komisji przedstawił swoją propozycję planu pracy (w załączniku 3) 
 
W dyskusji uczestniczyli: Marcin Ożóg, Włodzimierz Stępień, Lucjan Pietrzczyk, 
Grzegorz Małkus, Krzysztof Słoń, Kazimierz Kotowski. 
 
Radni chcieliby między innymi: wypracowywać wnioski na Związek Województw RP, 
chcieliby raz na pół roku spotykać się z przedstawicielami Komisji Samorządu 
Terytorialnego i Polityki Regionalnej, chcieliby przynajmniej niektóre tematy omawiać 
wspólnie z innymi Komisjami. 
 
Plan pracy z niewielkimi poprawkami został przyjęty jednogłośnie pozytywnie. 
 
Spraw różnych nie zgłoszono. 
 
Posiedzenie zakończyło się o godzinie 11.45. 
 
 
 
Protokół sporządziła  
Daria Biskup-Kozik 
 
 

Przewodniczący Komisji 
 
        Krzysztof Słoń 

 


